
Medlemsmöte 3. Frågor och svar! 

• Kan vi dra in fjärrvärme utan påverkan utanför huset? 

Nej. Fortfarande påverkan utanför huset med grävning 

och inklädd rördragning på yttervägg (förslag 2). 

• Går det att ha olika temperatur i rummen vid förslag 1? 

Nej.  

• Går det att justera temperatur och flöde vid förslag 1? 

Ja, samma möjlighet som idag. Men stryps flödet i ett 

rum måste hels systemet justeras om! 

• Ska föreningens likvida medel användas för att minska 

lånekostnaden? Det har inte diskuterats i styrelsen ännu. 

I nuläget är alla beräkningar gjorda med full belåning, 

• Hur mycket reparationer är det i systemet idag? Fläktar, 

potentiometrar och överhettningsskydd byts ut där det 

behövs. Även en del styrkort har behövt bytas.  

• Skillnad i luftkvalitet i de olika förslagen? Det är en 

subjektiv upplevelse. Tystare i förslag 3. 

• Vad tycker medlemmarna, priskänslighet osv? Styrelsen 

återkommer med hur frågan ska besvaras. Önskvärt är 

fler möten och diskussionsforum. 

• Om det blir fjärrvärme, finns det reservaggregat? Nej, 

egentligen inte. Samma problem som vid strömavbrott. 

 

 


